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 zخبر

افشین پیروانی

احضار به کمیته اخلاق

کمیتــه اخــاق فدراســیون فوتبــال افشــین پیروانی و حســین خبیری مدیر 
تیــم و عضــو هیــأت مدیــره باشــگاه پرســپولیس را به دلیــل مصاحبه هــای 
غیرمســئولانه جهــت ارائه توضیحاتی به کمیته اخاق دعوت کرد. ســایت 
ســازمان لیــگ اشــاره ای بــه دلایــل احضــار ایــن دو نفــر نکــرده امــا بــه نظر 
می رســد صحبت هــای آنها درباره ســقف قرارداد باشــگاه ها از عوامل مؤثر 

در ایــن بــاره بوده اســت.

 محمدرضا خالدآبادی

از استقلال های جک شد

در حالــی کــه گفتــه می شــد اســتقال هــم به دنبــال اوســت ظاهــراً بــه 
پرســپولیس خواهــد آمد. نامه نگاری پرســپولیس با باشــگاه هــوادار انجام 
شــده و بزودی نشســت نهایی صورت می گیرد و احتمالاً این انتقال قطعی 
خواهد شد. جالب اینکه خالدآبادی پیش تر در جوانان پرسپولیس حضور 
داشته و گفته می شود ظاهراً تعلق خاطر بیشتری به سرخ ها دارد و تمایل 
او برای پرسپولیســی شــدن دوباره بیشــتر از پیوســتن به اســتقال است. 

وحدت هنانوف

خروج به مقصد نساجی یا سپاهان؟

 در شرایطی که پرسپولیس با میاد سرلک توافق کرد باید یکی از بازیکنان 
از لیســت خارج شــود و اولین بازیکن که نظرها به ســوی او جلب می شــود 
کسی نیست جز مدافع تاجیک. دیروز درودگر مدیرعامل باشگاه نساجی 
در باشــگاه پرســپولیس حاضــر شــد که گفته شــد دلیل حضــورش مذاکره 
بــرای جذب هنانوف بوده اســت. البته گفته شــد ســپاهان هــم این مدافع 

تاجیــک را می خواهد. 

 zسوژه

 فصــل نقــل و انتقالات همــه چیز را عوض 
می کند. شــرایط حاصل شــده از تورم بالا و 
البتــه ارقام عجیبی که برخی باشــگاه ها به 
بعضــی بازیکنان می دهند باعث می شــود 
تــا هیــچ چیــز را نتــوان از قبــل پیش بینــی 
کــرد. در حالــی کــه انتظار می رفــت قرارداد 
عیســی آل کثیــر راحت تــر از هــر بازیکنی با 
پرســپولیس تمدید شود اما این بازیکن از 
فرصت به وجود آمده اســتفاده کرد و رقم 

خــودش را بالاتــر برد.
از بیــن 5 بازیکنــی کــه پرســپولیس بایــد 
بــا آنهــا تمدیــد می کــرد قــرارداد ســعید 
صادقــی و امیــد عالیشــاه کمــی دیــر امــا 

بالاخــره تمدیــد شــد، گولســیانی هــم بعد 
از بــالا و پاییــن کــردن رقم درخواســتی اش 
در پرســپولیس ماند و حالا گفته می شــود 
احتمال تمدید با سرلک هم زیاد است اما 
شــاید کســی بــاور نمی کرد عیســی آل کثیر 
بــرای پرســپولیس دردســر ایجــاد کنــد. بــا 
توجــه بــه مصدومیــت طولانــی عیســی و 
بازگشــتش بــه پرســپولیس در زمســتان 
گذشــته و البتــه شــرایط ســنی او بــه نظــر 
می رســید ایــن مهاجــم خیلــی راحــت و بــا 
آغــوش بــاز قــراردادش را تمدیــد کنــد امــا 
عیســی از همــان ابتــدای مذاکــرات همــه 
چیــز را دســت بــالا گرفــت و تمدیــد بــا او 

مشکل ســاز شــد. پیشــنهادهای عجیــب 
عیســی بــه پرســپولیس و ارقامــی کــه او 
مطــرح کــرده بــود باعــث شــد از ســه چهار 
روز قبــل ایــن مهاجــم از تمدیــد قــرارداد 
بــا پرســپولیس دور شــود و بــه تیم هــای 
خواهانــش نزدیــک. ابتدا گفته شــد فولاد 
و تراکتور به او پیشــنهاد داده اند اما بعدتر 
اعــام شــد احتمــالاً مقصــد او ســیرجان 
و گل گهــر باشــد. از دیــروز امــا داســتان 
سپاهان هم پیش کشیده شد و حتی خبر 
آمد باشگاه اصفهانی با او به توافق رسیده 

تــا قــراردادی دوســاله ببنــدد.
این اتفاقات در حالی مطرح شد که یحیی 

گل محمدی هم خیلی سریع می خواست 
تکلیــف خــط حملــه اش را بدانــد. از این رو 
بعد از مذاکرات بی نتیجه عیسی و باشگاه 
از عصــر یکشــنبه اعــام شــد یحیــی24 
ســاعت بــه او وقــت داده تــا تکلیف ماندن 

یــا رفتنش را روشــن کند. 
دیــروز کــه خبــر جدایــی احتمالــی آل کثیــر 
از پرســپولیس و حضورش در ســپاهان به 
گــوش رســید بســیاری بــه این نکته اشــاره 
کردنــد کــه رقیــب اصفهانــی کــه بســیاری 
معتقدنــد حریف مســتقیم بــرای قهرمانی 
دوبــاره ســرخ ها در لیــگ بیســت و چهــارم 
خواهد بود تنها برای تضعیف پرسپولیس 

دست روی عیسی گذاشته وگرنه نیازی به 
این مهاجم ندارد. ســپاهان غیر از شــهریار 
مغانلــو آقــای گل فصــل قبــل، کاوه رضایی 
را هــم بــه تازگــی جــذب کــرده و دو خریــد 
تــازه اش یعنــی رضا اســدی و رضا شــکاری 
هــم قابلیــت بازی در خــط حملــه را دارند.

بــا این حســاب بــا در نظــر گرفتــن احتمال 
تمدیــد نکــردن عیســی، اوضــاع در خــط 
حملــه پرســپولیس نگران کننــده شــده و 
دوباره پرسپولیس در این منطقه احساس 
کمبــود می کنــد. بعــد از جدایــی دیاباتــه و 
احتمــال فســخ قــرارداد بــا پریــرای برزیلــی 
حــالا اگر عیســی تمدید نکند پرســپولیس 

تنهــا مهــدی عبــدی و شــهاب زاهــدی را در 
خــط حملــه دارد کــه بــا ایــن بضاعــت نــه 
تنهــا در لیــگ قهرمانان آســیا بلکه در لیگ 
برتــر نیــز دچــار کمبــود خواهــد شــد. چند 
روزی اســت شــنیده می شــود پرسپولیس 
دوبــاره قصــد دارد ســراغ مهاجــم خارجــی 
جدید برود و گزینه هایی هم مطرح شــده 
امــا ایــن ماجرا دوبــاره پرســپولیس را دچار 
چالشــی تــازه خواهد کرد. دیــروز  در حالی 
کــه یحیــی از نتیجــه مذاکــرات عیســی بــا 
باشــگاه بــی خبــر بــود اطرافیــان آل کثیــر 
گفتنــد او بــا ســپاهان تمــام کــرده و به این 

تیــم مــی پیوندد.

آل کثیر  قرار بود راحت ترین تمدیدی پرسپولیس باشد!

اطرافیان عیسی تأیید کردند؛ سپاهان تمام شد

چرا اردوی دو هفته ای شما تبدیل به 
هشت روز شده؟ آیا مشکات مالی 

عاملش بود؟
 بحــث ناهماهنگــی در کشــور ترکیــه بــود 
و بــه خاطــر ایــن ناهماهنگــی اردوی مــان 

جابه جــا شــد.
چند نفر از لیست بازیکنان مدنظر 

شما باقی مانده اند؟
 بــا گرفتــن ســرلک 19 بازیکــن فهرســت 
مــا پــر شــده اســت. امســال ســال عجیب 
و غریبــی بــرای بســتن تیم اســت بــا توجه 
بــه اینکــه قانون بازیکنــان زیر 25 ســال را 
برداشــتند. مــا ســه بازیکــن زیــر 25 ســال 
داشــتیم کــه به فهرســت بزرگســالان مان 
منتقل شــدند که کارمان را خیلی ســخت 
کــرد. از آن طــرف هــم لیســت 20 نفــره 
تبدیــل بــه 19 بازیکن شــد و این کار را برای 
باشــگاه ها واقعاً سخت می کند. نمی دانم 
واقعــاً چــه جوری بگویم. خیلی باشــگاه ها 
را دچار مشــکات عجیب و غریب کردند. 
قوانینــی وضع شــده که باید بــا حقوقی ها 
بنشــینید و ببینیــد چیســت. خیلــی از آنها 
مبهــم اســت و قوانیــن جدیــدی کــه وضع 
شده قابل درک نیست. نمی دانم دلیلش 
چیست. ما حساب کردیم وقتی فهرست 
بازیکنــان زیــر 25 ســال را برداشــتند 40 تا 
50 بازیکــن از لیــگ ریــزش پیــدا می کننــد 
و مجبورنــد بــه لیــگ یــک برونــد یــا بــدون 
تیــم باشــند. نمی دانــم شــاید دســتاوردی 
داشته باشد. واقعاً درکش برای من خیلی 
سخت است که آیا این وضعیت می تواند 
باعث پیشــرفت فوتبال مان شــود یا نه. از 
آن طــرف وقتــی یــک نفــر می آیــد راجــع به 
ایــن مســائل صحبــت می کنــد خیلــی زود 
واکنش نشــان می دهیم. همه دوســتانی 
که در مورد این مســائل صحبت می کنند 
به دنبال پیشــرفت فوتبال مان هســتند تا 
مشکات فوتبال مان کم شود،  هیچکس 
قصــد و غرضــی ندارد که بخواهد کســی را 
تخریــب کنــد. بــه نظــرم باید به اصــل این 
موضوع اشــاره شــود کــه آیــا قوانین وضع 

شــده کارشناســی بوده و آیا همــه مدیران 
در آن جلسه بوده اند و آیا از مربیان دعوت 
شــده اســت تا درباره این مسائل صحبت 
کنند.  خیلی زود این مسائل را جمع و جور 
کردند و تمام شد،  از مسئولان فدراسیون 
فوتبال خواهش می کنم و تقاضا دارم این 
تقاضــای همــه مربیان اســت؛ تجدیدنظر 

در قوانین وضع شــده داشــته باشــند.
 ایــن قوانیــن  بــه خصــوص بــرای مــا کــه 
در لیــگ قهرمانــان آســیا هســتیم کار را 
سخت تر کرده است و دست و بال تیم ها 
را می بنــدد. شــاهد هســتید کــه تیم هــای 
عربــی چــه هزینه هایــی می کننــد،  چــه 
بازیکنانی را جذب می کنند. من از مدیران 
باشــگاه ها می خواهــم کــه مطالبه گــر 
باشــند. مثــاً می گویــم مــن مربــی به یک 
مهاجــم ششــدانگ نیــاز دارم کــه قیمــت 
گرانــی دارد. باشــگاه بایــد بتوانــد بــرود آن 
را خریــداری کنــد تــا مــن اســتفاده کنــم. 
ایــن شــرایط حرفه ای گــری اســت. حــالا 2 
میلیــون، 3 میلیــون و 5 میلیــون اســت! 
بایــد ســعی کنیــم درآمــد باشــگاه ها زیــاد 
شــود. بایــد اصــل موضــوع کــه درآمدزایی 
باشگاه ها است محقق شود. به خصوص 
حــق پخــش مســابقات. آقــای تــاج و دیگر 
آقایانــی که تصمیم گیرنــده در این فوتبال 
هســتند و مدیــران باشــگاه ها همــه بایــد 
تصمیــم خــوب بگیرند و یــک هدف خوب 
داشــته باشــند و درآمدزایــی باشــگاه ها 
بیشــتر باشــد تــا بتوانیــم در آســیا حرفــی 
بــرای گفتــن داشــته باشــیم. مــا می رویــم 
و می رویــم تــا بــه یــک ســدی می خوریــم،  
برمی گردیــم. ایــن واقعــاً کار را ســخت 
می کنــد. چــه ایرادی دارد فوتبال ما هم به 
دنبــال بازیکنان چند میلیون دلاری برود،  

چــه ایــرادی دارد؟
اگر دنبال کیفیت هســتیم و به دنبال این 
هســتیم کــه در آســیا حرفــی بــرای گفتــن 
داشــته باشــیم، بــرای تقویــت باشــگاه ها 
بایــد مشــکات درآمدزایی شــان حــل 
شــود. همیشــه اصــل را رهــا کرده ایــم و 

چســبیده ایم به اینکه لیســت ایــن تعداد 
باشــد،  فــان و بهمــان باشــد،  آقــا اصــل 
موضوع جای دیگری است! اصل موضوع 
ایــن اســت کــه ســعی کنیــم فوتبال مــان 
حرفه ای تــر باشــد. از بخــش دولتــی خارج 
شــود و بــه ســمت بخش خصوصــی برود؛ 
این مسیری است که باید برویم. همیشه 
اول فصــل راجــع  بــه این مســائل صحبت 
می کنیــم. امــا متأســفانه اقدامــات عملی 
انجــام نمی شــود و کار را بــرای باشــگاه ها،  

مربیــان و مدیــران ســخت می کنــد.
اسم بعضی از مهاجمان خارجی 

در فضای مجازی مطرح شده که 
گفته می شود شما آنها را انتخاب 

کرده اید؟
 مــن گفتــم 19 بازیکــن بزرگســال داریــم، 
دیگــر جا برای گرفتن بازیکن نداریم. باید 
برویــم و بــالا و پاییــن کنیــم و یــک نفــر را از 
لیست خارج کنیم. الان کار خیلی سخت 
شــده اســت. صحبت هایی که الان کردم 

بــه خاطــر همین مســائل بود.
شما دو مدافع خوب داشتید 

و کنعانی زادگان را هم به جمع 
گولسیانی و پورعلی گنجی اضافه 

کردید.
 اینکــه بخواهیــم با سیســتم ســه دفاعه 
بــازی کنیم قطعاً منتفی اســت. ما به جز 
این بازیکنانی که گفتید فرشــاد فرجی را 
هــم داریــم. چهــار بازیکن خــوب در خط 
دفاعــی داریــم. بازی هــای آســیایی، لیگ 
و جــام حذفــی را در پیش داریم. شــرایط 
خیلــی ســخت اســت. ممکــن اســت هر 
چهــار، پنج روز یک بازی داشــته باشــیم. 
بــه خاطــر فشــردگی مســابقات ممکــن 
اســت حتــی به بازیکنــان جوان مــان هم 
احتیــاج پیــدا کنیــم. مدافعــان ما همگی 
کیفیــت خوبــی دارنــد و از اینکــه چنیــن 
بازیکنانی در خط دفاعی داریم خوشحال 
هســتم. هر کدام آنها که آماده تر باشــند 
یا به سیستم تیم بخورند از آنها استفاده 
می کنیــم. فرقــی نمی کنــد همــه تیــم 

هدفــش یکــی اســت و آن هــم رســیدن 
بــه موفقیــت اســت و در ایــن راه ســخت 
و دشــوار قطعــاً بایــد بــه همدیگــر کمک 
کنیــم. فرقی نمی کند کدام بازیکن بازی 
می کنــد یــا نــه. بازیکنــان ایــن فرصت را 
دارنــد کــه خودشــان را نشــان دهنــد تــا 

بــرای تیم شــان مثمرثمر باشــند.
به هواداران حق می دهید که در 

مورد ماجرای بیرانوند ناراحت 
باشند؟

 مــن ریشــه مشــکات را گفتــم. اگــر آن 
مشــکات نبــود قطعــاً ایــن اتفاقــات هــم 
رخ نمــی داد. اینهــا را بایــد درســت کنیــم. 
دوم اینکــه اتفاقــی کــه رخ داد را تأییــد 
نمی کنــم. اتفــاق خوبــی بــرای باشــگاه مــا 
نبــود امــا در هــر صــورت بایــد مشــکات 
بازیکنــان را هــم بنشــینیم و ببینیــم چــه 
مشــکاتی داشــتند و دارنــد و در جهــت 
رفــع مشــکات قــدم برداریــم. اینکــه 
یــک بازیکــن چنیــن اتفاقــی برایــش رقــم 
خــورد و مــا ببخشــیم یــا نبخشــیم چیــزی 
نیســت کــه الان مــورد بحث مان باشــد. 

خودتــان می دانیــد بیرانونــد یکــی از 
ارکان قهرمانــی در فصــل گذشــته 
بود. به جز ســال گذشته سال های 

خوبــی را هــم بــرای پرســپولیس 
و هــواداران ســاخت، قطعــاً او 
بــرای مــا فرامــوش نمی شــود 
و یــک مهره ارزشــمند اســت 
و مشــکات بــه وجــود آمده 
را خــوب درک می کنــد. راه 
قهرمانــی را هــواداران بــه 

مــا نشــان می دهنــد. ایــن را 
همیشــه گفته ام، با بخشــش، حمایت ها 
و راهنمایی های شــان؛ همیشــه ایــن راه 
را بــه مــا نشــان داده انــد و از تــک تــک آنها 
تشــکر می کنیم. همه ما یک هدف بزرگ 
داریــم، آن هم رســیدن بــه موفقیت های 

بیشــتر اســت.
ظاهراً کامیابی نیا از باشگاه دلخور 

بوده.

مــن بــه کمــال حــق می دهــم. در فوتبــال 
حرفــه ای ممکــن اســت ایــن اتفاقــات رخ 
بدهــد. زحمــات زیــادی برای تیم کشــید. 
خــودم هیچ وقــت فرامــوش نمی کنــم. او 
بــا مصدومیت هــای زیــادی روبــه رو بــود 
بخصــوص کتــف و آشــیلش. در خیلــی 
از بازی هــا بــا درد بــازی می کــرد. فقــط 
می توانــم از طــرف خــودم از او تشــکر 
کنــم. همــه مــا یــک جورهایــی بــه ایــن 
بازیکنــان مدیــون هســتیم، بخصــوص 

کمــال و برایــش آرزوی موفقیت دارم. نوع 
جدایــی اش از پرســپولیس هــم در ایــن 
شــرایط ســخت نقــل و انتقــالات رخ داد. 
به هر حال باشــگاه هم مشــاور فرهنگی و 
اجرایی دارد. آنها باید پیگیر باشــند و یک 
برنامــه و بــازی خــوب در مناســباتی خوب 
برای او تهیه کنند تا بتوانیم از شرمندگی او 
دربیاییم.گایه هایش به حق بوده است. 
مــن هــم از او تشــکر می کنــم، بــه خاطــر 
ســال های خوبــی کــه بــرای پرســپولیس و 

هــواداران ســاخت.
آیا شما درخواستی برای اضافه  شدن 

کریم باقری به کادر فنی دارید؟
قطعــاً مــن و بازیکنــان ایــن درخواســت را 
داریم. همه ما دل مان برایش تنگ شــده 
است. تصور پرسپولیس بدون کریم برای 
شخص من واقعاً سخت است .امیدوارم 
هرچــه زودتــر برگردد و باشــگاه هم پیگیر 
کارش باشــد. کریــم هــم بازیکــن بزرگــی 
بــرای باشــگاه بــوده و هــم مربــی بزرگی؛ 
حضــورش در کنــار مــا باعــث قــوت 
قلب اســت. شــخصاً امیــدوارم که 
مشــکات کریــم باقــری برطــرف 

شــود.
آیا آل کثیر به طور قطعی از 

پرسپولیس جدا شد؟
و  ا بــا  پریشــب  رم.  نــدا خبــر   
شــتم.  یــادی دا ز صحبت هــای 
یکســری مشــکات داشــت بــرای 
امضــا کــردن قــرارداد، نمی دانــم چه 
اتفاقی افتاد اما من از او خواستم که 
در تیــم بماند و با مســئولان باشــگاه 
صحبت های بیشتری داشته باشد. 

از آخریــن اتفاقــات بی خبــرم.
آل کثیر در لیست 19 نفره شما بود؟

او خیلی وقت است که در لیست 19 
نفــره مــا بود. از همــان اول. من بدانم 
تصمیــم دارد کــه بمانــد، اتفاقاتــی را 

رقــم می زنــم کــه او برگردد.
هنانوف چطور؟

  او در تیم ما است.

گل محمدی: باشگاه باید از شرمندگی کمال در بیاید

از نتیجه مذاکره باشگاه با عیسی بی خبرم
یحیــی گل محمــدی در حاشــیه تمریــن پرســپولیس  در جمــع خبرنــگاران دربــاره شــروع پرحاشــیه  پیــش فصــل توضیــح داد: دلیــل همه این مســائل از ماجــرای بیرانوند تا عدم حضور بازیکنان در تمرین مســائل مالی بود که متأســفانه این مشــکلات مالی در باشــگاه 
زیاد بود و هســت. ریشــه تمام مشــکلات ما همین بود. اگر بموقع پول بازیکنان را پرداخت می کردیم اصلاً این اتفاقات پیش نمی آمد. در هر صورت تلاش باشــگاه زیاد بود تا مشــکلات رفع شــود و می دانیم که باشــگاه مشــکلات زیادی دارد و پول درآوردن برای 
باشــگاه مــا یــک مقــدار ســخت اســت امــا همــه در تــلاش هســتند تــا ایــن مشــکلات برطرف شــود. امیدواریم روند خوبی داشــته باشــیم و هرچه ســریع تر تیم جمع شــود. مــا 6 بازیکن از دســت دادیم و از جمع ما جدا شــدند که باید از زحمات شــان کــه در طول فصل 
کشــیدند و بــرای ایــن باشــگاه قهرمانــی آوردنــد تشــکر کنــم. شــرایط فوتبــال و ذات فوتبــال ایــن مشــکلات را هــم دارد و ایــن جدایی ها وجــود دارد. امیدوارم هرچه زودتر تیم ما شــکل بگیرد و بتوانیم تمرینات بیشــتری برای هماهنگی بیشــتر داشــته باشــیم تا بتوانیم 

شــکل تاکتیکی مــان را خیلــی زود بــه دســت بیاوریــم و خودمــان را بــرای مســابقات آمــاده کنیــم. یــک زمــان 12-10 روزه را از دســت  داده ایــم و با یک ماه پیش فصل باید به ســراغ بازی های ســختی که در پیــش داریم،  برویم.

زمان پرداخت 
 آپشن ها 

مشخص نیست
روز یکشـنبه مدیرعامـل باشـگاه 
پرسـپولیس در صفحـه شـخصی 
خـود اعـام کـرد مطالبـات بازیکنـان 
ایـن تیـم در فصـل گذشـته پرداخـت 
شـده اسـت .ایـن در حالـی اسـت 
کـرد  مشـخص  ی هـا  پیگیر کـه 
فعـاً قراردادهـای بازیکنـان ایرانـی 
پرداخـت شـده امـا هنـوز آپشـن 
قهرمانی هـای پرسـپولیس پرداخـت 
نشـده اسـت .پیـش از ایـن اعـام 
شـد کـه باشـگاه پرسـپولیس بابـت 
قهرمانـی در لیـگ برتـر و جـام حذفی 
بایـد مبلـغ 663/105/000/000 ریـال 
بـه مربیـان و بازیکنـان ایرانـی خـود 
بپـردازد کـه هنـوز ایـن اتفـاق رخ 

نـداده اسـت.
زمـان توضیـع آپشـن های بازیکنـان 
که شامل 10 درصد پاداش قهرمانی 
لیـگ و 5 درصـد پـاداش قهرمانـی 
جـام حذفـی اسـت هنـوز اعـام 

نشـده.
 

طلب خارجی ها 
مشخص شد

باشـگاه پرسـپولیس بایـد مبلغـی بـه 
صـورت دلار بـه مربیـان و بازیکنـان 
خارجـی اش بابـت ایـن 2 قهرمانـی 
پرداخـت کنـد. طبق قـرارداد اعضای 
خارجـی پرسـپولیس، ایـن باشـگاه 
بایـد مبلـغ 101 هـزار و 250 دلار بـه 
مربیـان و بازیکنـان خارجـی خـود 
پرداخـت کنـد. هنانـوف 20 هـزار و 
250 دلار، ننـکا و لوسـادا 10 هـزار 
دلار، شـیخ دیاباتـه 25 هـزار دلار، 
گولسـیانی ۸ هزار دلار، اوسـمار ویرا 
10 هـزار دلار و لئانـدرو پریـرا 1۸ هـزار 
دلار بابـت آپشـن های قهرمانـی از 
پرسـپولیس پـول خواهنـد گرفـت.

محل اردوی پرسپولیس در 
ترکیه جای مناسبی نیست

مشکل زمان دایی 
برای پرسپولیس 

تکرار نشود؟
پرســپولیس در حالــی قصــد دارد 
روز پنجشــنبه راهــی ترکیــه شــود 
کــه ســرمربی سرخپوشــان چنــدی 
قبــل راهــی کشــور همســایه شــد 
تــا از امکانــات کمپــی کــه ســرخ ها 
قصــد دارنــد در آنجا مســتقر شــوند 
بازدید کند. یحیی امکانات کمپ را 
پســندیده اما جست و جو و کنکاش 
در رابطه با محل اردوی سرخپوشان 
نشــان می دهــد که این محــل اصاً 
در منطقــه خوبــی قــرار نــدارد و تــا 
شــعاع بیســت کیلومتری اش هیچ 
مغــازه و محلــی نیســت و بــه نوعــی 
خالــی از هرگونــه امکاناتــی اســت؛ 
منطقه ای به نام داوراس که بیشــتر 
در فصــل زمســتان محــل اســکی 
بــرای عاقه منــدان ایــن رشــته در 
کشــور ترکیــه محســوب می شــود 
و در فصــول دیگــر خیلــی منطقــه 
جالــب و قابــل توجهــی نیســت. از 
ســوی دیگــر تیم هــای ترکیــه ای و 
خارجــی اردویشــان را در شــهرهای 
ارزروم یــا اســتانبول برگــزار می کنند 
کــه در ایــن بیــن تیــم اســتقال هم 
کمپــش را در منطقــه ارزروم برگــزار 
خواهــد کــرد اما به نظر می رســد که 
به دلیــل مســائل مالی پرســپولیس 
در نظر دارد در منطقه ای نه چندان 
جالــب اردوی خودش را برگزار کند. 
اردویــی کــه در زمان علــی دایی هم 
یک بــار پرســپولیس، در آن منطقــه 
برگــزار کــرد امــا به دلیــل شــرایط 
محــل اردو و دوری از شــهر و بعضــی 
از مشــکات دیگــر تیــم بــه تهــران 
برگشــت و قیــد اردوی ترکیــه را زد. 
بــا وجــود این گفتــه می شــود یحیی 
با مســئولان باشــگاه صحبت کرده 
تــا بــرای پرســپولیس پــرواز چارتــر 
بگیرنــد تــا بازیکنــان و تیــم بــدون 
مشــکل بــه محــل اردو برســند و 
در کمپــی کــه یحیــی پســندیده در 
آنجا مســابقه دهنــد و تمرین کنند، 
محلی که باید دید مشــکات زمان 
مربیگری علی دایی در پرســپولیس 

بــرای یحیــی تکــرار نخواهــد شــد؟


